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                                                                                                           Kożuchów, 30.08.2021 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.21.2021.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 26 sierpnia 2021 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Po raz kolejny zwracam się z wnioskiem o dokonanie, co najmniej tymczasowego remontu drogi 

gminnej w m. Studzieniec, działka nr 6/17 (tzw. droga na stare bloki w Studzieńcu), która po wielu 

prośbach została przejęta od Skarbu Państwa. Wielokrotnie sprawa już była poruszana i pomimo wielu 

zapewnień do dnia dzisiejszego brak jest wykonania napraw na ww. odcinku drogi. 

 

2. Zwracam się z prośbą o dokonanie czyszczenia rowu w m. Książ Śląski , oznaczonego jako CS-2, 

rów melioracyjny biegnący wzdłuż dróg powiatowych od strony Jarogniewic w stronę m. Czasław. 

Ewentualnie o zabezpieczenie środków w budżecie na rok 2022. 

 

3. Proszę o interwencję i weryfikację w sprawie zgłoszonego mi braku prawidłowego oznakowania 

granic miasta i granic sołectwa Podbrzezie Dolne w obrębie ul. Inwestycyjnej. Jadąc ul. Zielonogórską 

od Mirocina Dolnego do Kożuchowa i skręcając w lewo na ul. Inwestycyjną znajdujemy się już na 

Podbrzeziu Dolnym, a nie ma żadnego znaku informującego o tym, następnie dojeżdżamy do 

ul. Nowosolnej i znajdujemy się w terenie zabudowanym, a nie było wcześniej żadnego znaku 

informującego o tym. Podobnie jest w przeciwnym kierunku, wyjeżdżamy z Kożuchowa i też nie ma 

żadnego znaku informującego o opuszczeniu miasta. 

 

4. Czy w związku z nowymi inwestorami na strefie planuje się budowę chodnika przez całą długość 

strefy od sklepu PBS Mrówki do mostku nad Kożuszną przy ul. Zygmuntowskiej? Już teraz wiele osób 

chodzi na zakupy do sklepu PBS Mrówki pieszo i poruszają się oni jezdnią pomiędzy samochodami 
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(brakuje również znaków o terenie zabudowanym, albo chociaż ograniczenia prędkości na tym 

odcinku). 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

          /-/ Ireneusz Drzewiecki 


